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VISU KOMITEJU APVIENOTĀ KOMITEJA  

SĒDES  PROTOKOLS 
Nr. 23. 

 

2024.gada 14.novembris 

Attālināta sēde. 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – domes priekšsēdētāja Viktorija Baire. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters,   

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki –  

Izpilddirektore Jolanta Jansone; 

Juridiskā atbalsta vadītājs  Jānis Zvaigzne; 

Finanšu pārvaldes vadītāja  Anda Pūriņa; 

Administratīvās pārvaldes Juridiskās daļas vadītāja Lolita Pranta; 

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, vadītāja vietniece Tatjana Tihoņenko, Ainavu 

plānotāja Lauma Muceniece; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja p.i. Vera Kļaviņa. 

SIA “Ķekavas nami” pārstāvji Raivo Lācis un Jānis Freibergs.  

 

Sēdē nepiedalās: Gatis Līcis,  Ineta Romanovska.   

 

 

Darba kārtība 

1. INFORMATĪVS - SIA"Ķekavas nami" atskaite par 2024.gada 3.ceturkšņa budžeta izpildi;  

2. Par pirmsskolas izglītības iestādes “Bitīte” maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu;  

3. Par saistošo noteikumu "Ziemassvētku rotājumu konkursa “Uzmirdzi Ķekavas novadā” 

nolikums" apstiprināšanu;  

4. Par Ķekavas novada pašvaldības pārstāvja deleģēšanu biedrībā “Partnerība “Daugavkrasts””;  

5. Par projekta “Ventilācijas un apkures sistēmas pārbūve Ķekavas Sporta kluba ēkā, Brīvības 

ielā 9, Ķekavā, Ķekavas novadā” realizēšanu;  

6. INFORMATĪVS - Par Viduslatvijas reģionālā atkritumu apsaimniekošanas plānā 2024.-2028 

plānotājām darbībām  Ķekavas novadā un finanšu līdzekļu piesaisti no Es Kohēzijas fonda;  

7. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2024. gada budžetā.  
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Sēdes norisi fiksē audio ierakstā. 
Viktorija Baire atklāj apvienoto komiteju sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Viktorija Baire. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina apstiprināt darba kārtību 

 

Atklāti balsojot  

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Apstiprināt apvienotās komitejas 2024.gada 14.novembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

1. SIA"Ķekavas nami" atskaite par 2024.gada 3.ceturkšņa budžeta izpildi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:00:54) 

SIA "Ķekavas nami" valdes loceklis sniedz atskaiti par 2024.gada 3.ceturkšņa budžeta izpildi un 

izmaiņām. 

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Jerums, Raivo Lācis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Atsakiti pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot   

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 
 

 

2. Par pirmsskolas izglītības iestādes “Bitīte” maksas pakalpojumu cenrāža 

apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:06:45) 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa – sagatavots lēmuma projekts par maksas pakalpojuma cenrāža 

apstiprināšanu, pakalpojumu cena aprēķināta saskaņā ar pašvaldības apstiprināto metodiku. 

Aprēķins pievienots materiāliem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Vera Kļaviņa, Dace Cīrule. 



 

 

 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par pirmsskolas izglītības iestādes “Bitīte” maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu” 

Atklāti balsojot  

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

 

3. Par saistošo noteikumu "Ziemassvētku rotājumu konkursa “Uzmirdzi Ķekavas 

novadā” nolikums" apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:09:27) 

Par jautājumu ziņo Lauma Muceniece - no 2017.gada katru gadu pašvaldība rīko šādu konkursu. 

Šogad konkursa nolikums sagatavots, kā saistošie noteikumi, tie izgājuši arī publisko apspriešanu, 

bet priekšlikumi vai iebildes nav saņemti, kā arī saistošie noteikumi nosūtīti Finanšu ministrijai 

un saņemts ministrijas saskaņojums. 

Jautājumu sadaļā piedalās Inese Jēkabsone, Lauma Muceniece, Jānis Zvaigzne, Valts Variks, 

Andris Ceļmalnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Precizēt 16.1. punktu (nosaukumus un adreses), 

Atklāti balsojot   

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Priekšlikums atbalstīts un sēdes vadītāja aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu ar 

labojumu. 

 



 

 

 
 

Par lēmuma projektu – 

“Par saistošo noteikumu "Ziemassvētku rotājumu konkursa “Uzmirdzi Ķekavas novadā” 

nolikums" apstiprināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

 

4. Par Ķekavas novada pašvaldības pārstāvja deleģēšanu biedrībā “Partnerība 

“Daugavkrasts”” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:31:32) 

Par jautājumu ziņo Lolita Pranta - 2008.gada 3.septembrī dibināta biedrība “Partnerība 

“Daugavkrasts”” un pašvaldība tajā ņem dalību. 2023.gada jūnijā, izvērtējot dalības biedrībā 

atbilstību Pašvaldību likuma normām, dome pieņēma lēmumu turpināt dalību biedrībā. 

Normatīvie akti nosaka, ka biedrībās pašvaldības intereses pārstāv domes priekšsēdētājs vai 

deleģēts pārstāvis. Līdz šim pašvaldību biedrībā pārstāvēja darbinieks, kurš vairs nestrādā 

pašvaldībā, tāpēc sagatavots lēmuma projekts, ar kuru dome uzdos izpilddirektorei deleģēt 

tiesības kādam no darbiniekiem pārstāvēt pašvaldību šajā biedrībā.  

Jautājumu sadaļā piedalās Valts Variks, Lolita Pranta, Viktorija Baire, Jolanta Jansone, Juris 

Žilko, Juris Jerums, Andris Vītols, Voldemārs Pozņaks, Jānis Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par Ķekavas novada pašvaldības pārstāvja deleģēšanu biedrībā “Partnerība 

“Daugavkrasts”””, 

Atklāti balsojot  

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 



 

 

5. Par projekta “Ventilācijas un apkures sistēmas pārbūve Ķekavas Sporta kluba 

ēkā, Brīvības ielā 9, Ķekavā, Ķekavas novadā” realizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:51:44) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska - pašvaldība īsteno siltināšanas projektu sporta kluba ēkai, 

tomēr šis projekts neparedz ventilācijas un apkures sistēmu pārbūvi. Telpās, kurās nodarbojas ar 

sportu, ventilācija ir ļoti nozīmīga, bet esošā sistēma ir sliktā tehniskā stāvoklī un nenodrošina 

nepieciešamo gaisa apmaiņu. Pašvaldība ir veikusi tirgus izpēti, apzinot trīs iespējamos 

risinājumus un aptuvenās izmaksas, kas būtu ap 338 tūkstoši. Projektu veiktu divās kārtās, 

vispirms renovējot ventilācijas sistēmu un otrajā kārtā apkures sistēmu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Viktorija Baire, Kristīne Danovsks, Andris Ceļmalnieks, Anda Pūriņa, 

Andris Vītols, Valts Variks, Jānis Freibergs, Karina Putniņa, Dace Cīrule, Voldemārs Pozņaks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Valta Varika -  

Līdz domes sēdei sagatavot pamatojuma skaidrojumu par apkures un ventilācijas pārbūves 

nepieciešamību un apjomiem šajā objektā, 

Atklāti balsojot   

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 
Sēdes vadītāja aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par projekta “Ventilācijas un apkures sistēmas pārbūve Ķekavas Sporta kluba ēkā, 

Brīvības ielā 9, Ķekavā, Ķekavas novadā” realizēšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 17 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 

 

 



 

 

6. INFORMATĪVS - Par Viduslatvijas reģionālā atkritumu apsaimniekošanas plānā 

2024.-2028 plānotājām darbībām  Ķekavas novadā un finanšu līdzekļu piesaisti no 

Es Kohēzijas fonda 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:25:38) 

Par jautājumu ziņo Tatjana Tihoņenko – dome šā gada 27. martā pieņēma lēmumu, ar kuru 

apstiprināja vidēja termiņa atkritumu apsaimniekošanas plānu. Plānu apstiprināja desmit 

pašvaldības, tai skaitā Ķekavas pašvaldība. Plānā iekļauts 13.pielikums, kurā redzamas katras 

pašvaldības plānotās darbības no 2024.gada līdz 2028.gadam. Plāns paredz izveidot 

apsaimniekošanas reģionālo centru, kas ir izdarīts ar domes 27.jūnija lēmumu un katras 

pašvaldības dome deleģēja pilnvaroto pārstāvi centra uzraudzības padomē. Šogad 31.oktobrī 

notika pirmā uzraudzības padomes sēde. Tālāk viņa stāsta par sadarbības padomes sēdē 

izskatītajiem jautājumiem un par Ķekavas pašvaldības paredzamajiem darbiem saskaņā ar 

13.pielikumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Jerums, Tatjana Tihoņenko, Jolanta Jansone. Viktorija Baire. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja slēdz jautājumu. 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 16:03 līdz plkst. 16:15. 
 

 

7. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2024. gada budžetā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:00:00) 

Anda Pūriņa ziņo par veicamajiem grozījumiem 2024.gada budžetā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Juris Žilko, Anda Pūriņa, Edgars Melnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2024. gada budžetā”, 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

Sēdi slēdz plkst.16:37 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Viktorija Baire 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


